
Tafeltennisnieuws Victory ’55.. 

Vorige week is de foam-laag gelegd. Nu kan eindelijk begonnen worden met de toplaag van de vloer. 

Eindelijk is de foam-laag voor de vloer gelegd. 
Het heeft weken geduurd voordat eindelijk de 
vereiste floam-laag uit Denemarken binnen was 
gekomen. Meteen zijn enkele leden samen 
begonnen met het uitrollen en bevestigen van dat 
soort van schuimrubber dat het spelen op de vloer 
een stuk aangenamer zal maken.Om nu de toplaag 
van een soort van gelakte laminaat te leggen is nog 
een aardige klus, waar deze week aan zal worden 
begonnen. We hopen dat het voor de algemene 
jaarvergadering aanstaande vrijdag al een stuk op 
zal schieten. Hopelijk kan er dan spoedig weer 
getafeltennist worden. Het zal met de zomerse 
dagen vast wel mee vallen wat de amino betreft, 
want tafeltennissen bij een temperatuur van boven 
de dertig graden is niet echt aan te bevelen. 
Mochten er .toch leden dan een balletje willen 
slaan, dan kan dat natuurlijk. Maar zelf wel zorgen 
voor verkoeling (deur even open zetten?) en 
drinken. 

Algemene ledenvergadering vrijdag 20:00. 
Alle leden en natuurlijk de jubilarissen en 
kampioenen zijn uitgenodigd voor de algemene 
jaarvergadering aanstaande vrijdag. Aanvang is 
om acht uur. Het bestuur zal weer net als altijd 
weer uitleg geven over het gevolgde beleid en 
klaar staan om vragen te beantwoorden. Koffie 
staat klaar.


